
 

英檢獎勵金第二梯次延期核發公告 
 

茲因 111年度英檢獎勵金請領踴躍，致原核撥之預算，已全數請領完

畢。為維護同學權益，凡有具下列條件但尚未請領者，將延至 111學

年度第 2學期，新年度預算核撥後，持續接受申辦。請同學注意公告。 

 

 英語檢定考試日期為 110年 11月 1日以後者。 

 111學年度入學之新生申請其英語檢定考試日期需為 111年 8月

1日以後。 

 

延期後之申辦相關訊息，將於 111學年度第 2學期開學後，公告於

本校首頁最新消息，以及英語教學中心網頁上。請同學隨時查看。 

 如有疑問，請洽詢英語教學中心 。謝謝! 

 

英語教學中心 

台北( I 314)  楊雅晴 Coris (02) 2882-4564分機 2644  

桃園( CCQ502) 章美玲 Nancy(03) 350-7001分機 3177 

 

 

英語教學中心 111.10.28 

 

 

 



The Second Run Application for English 

Proficiency Testing Award Postponed 

Issuance Announcement 
 

Due to the tremendous number of award application for this year’s 

English proficiency testing award, this year’s approved budget has been 

fully applied for. In order to protect the rights and interests of students, 

applications will be postponed to Spring 2023 for those who meet the 

following conditions after the new annual budget is approved. Applicants 

should pay attention to ELC announcement. 

 

 English proficiency tests taken after 11/1/2021. 

 Freshmen who are admitted to MCU in the academic year of 2022 

and who took English proficiency tests after 8/1/2022. 

 

Related information regarding the postponed award issuance will be 

available after classes have started for Spring 2023. Announcements will 

be posted in “Latest News” on MCU’s website and on ELC’s website as 

well. Please remember to check at all times. 

  

For more questions, please contact:   

Coris at (02) 2882-4564 Ext.2644 on Taipei Campus (I314) 

Nancy at (03) 350-7001 Ext.3177 on Taoyuan Campus (Q502) 

 

Thank you! 

 

English Language Center 

 10/28/2022 


